
Mgr. Iva Hrdinová 
 
Jmenuji se Iva Hrdinová a jsem 
studentkou 3. úseku programu 
Farmaceutická technologie, kde 
se věnuji výzkumu kožní bariéry.  
 
Jelikož už jsem téměř rok členkou 
fakultního senátu, mám mnohem 
lepší vhled do toho, co se na naší 
fakultě děje.  
 
Nejvíc ožehavé téma je teď samozřejmě MEPHARED 2, což 
rezonuje celou univerzitou a v případě zvolení jsem 
připravena hájit naše zájmy a vysvětlovat pomocí celého 
příběhu důležitost a potřebnost celého projektu. 
Samozřejmě se nedá předpokládat, co za akutní či táhlejší 
problémy senát nabídne, ale jsem připravena se s nimi 
popasovat nejlépe, jak budu moct. 
 



Mgr. Patrik Sedláček 
 
Ahoj, jmenuji se Patrik Sedláček a 
jsem studentem 2. ročníku 
doktorského studia v programu 
Bioorganická chemie. 
 
Do akademického senátu 
kandiduji proto, že mě zajímá dění 
jak na naší fakultě, tak i na 
univerzitě jako celku. Jsem 
komunikativní, nebojím se říct svůj názor a prosadit ho.  
 
V univerzitním senátu bych chtěl hájit zájmy naší fakulty a 
díky tomu, že jsem i členem fakultního akademického 
senátu, mám přehled o věcech, které se na fakultě řeší. Za 
váš hlas budu rád. 
  



Martina Zajícová 
 

Ahoj, jmenuji se Martina Zajícová a 
jsem studentkou 2. ročníku oboru 
Farmacie. 
 
Již od začátku studia se zapojuji do 
nejrůznějších fakultních akcí a 
letos jsem se s radostí ujala postu 
ambasadora pro studenty prvního 
ročníku. Kandiduji, protože mi tato 
pozice byla nabídnuta a velmi mě zaujala, funkční období 
by navíc pokrývalo většinu mého studia.  
 
Jsem komunikativní a spolehlivá, také pocházím z Prahy, 
kde senát zasedá, tudíž bych měla o důvod více se vracet 
domů:). Bude mi ctí hájit zájmy nás studentů a naší fakulty. 
 
Děkuji za důvěru a každý Váš hlas! 


